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Warszawa, 6 października 2022 r., godz. 10.00 

Centrum Europejskie Uniwersytetu Warszawskiego, 

al. Niepodległości 22,02-653 Warszawa, spotkanie poprzez platformę Google-Meet 

 

 

W dniu 6 października 2022 r. odbyło się posiedzenie Rady CE UW, na którym były obecne 

następujące osoby: dr Artur Adamczyk, dr hab. Olga Barburska, dr Agnieszka Chmielewska; 

dr hab. Danuta Chmielowska, prof. dr hab. Władysław Czapliński; prof. dr hab. Bogdan 

Góralczyk; dr hab., Marta Grabowska prof. ucz., doc. dr Anna Ogonowska; dr Małgorzata 

Pacek; dr hab. Kamil Zajączkowski oraz mgr Beata Mielcarz a także przedstawiciele 

studentów - Pani Zuzanna Około- Kułak, Pani Natalia Świercz oraz  Pan Jacek Jazgarski. 

  

Zebranych przywitał i spotkanie prowadził Dyrektor CE UW – dr hab. Kamil Zajączkowski.  

 

Punkt 1. Opinia Rady  nt. zatrudnienia mgr Doroty Jurkiewicz-Eckert na stanowisko 

asystenta w grupie badawczo-dydaktycznej od dnia 1 października br.  na podstawie umowy o 

pracę na czas nieokreślony w wymiarze pełnego etatu. 

 

Dyrektor poinformował, że w ramach spraw osobowych powołał Komisję Konkursową w 

celu rozstrzygnięcia konkursu na stanowisko asystenta w CE, i poprosił Sekretarz komisji, 

Panią Sylwię Stępniak o omówienie procesu rozstrzygnięcia ww. konkursu. Pani S. Stępniak 

poinformowała wszystkich obecnych, że w dniu 15 września br. odbyło się posiedzenie 

Komisji Konkursowej w celu rozstrzygnięcia konkursu na stanowisko asystenta w Centrum 

Europejskim UW. Do konkursu przystąpiły dwie kandydatki: dr Iwona Grodź i mgr Dorota 

Jurkiewicz-Eckert. W skład komisji konkursowej weszli: 

1. Prof. dr hab. Władysław Czapliński (przewodniczący) 

2. Dr hab. Marta Grabowska, prof. ucz. 

3. dr hab. Dariusz Popławski (osoba spoza ogólnouniwersyteckiej jednostki     

      Organizacyjnej) 

4 . dr hab. Kamil Zajączkowski 

5. dr hab. Gabriela Świtek prof. ucz. (osoba wskazana przez Radę  Naukową Dyscypliny  

      Nauki o Sztuce) 

6. dr hab. Joanna Starzyk-Sulejewska (osoba wskazana przez Radę  Naukową Dyscyplin  

      Nauki o Polityce i Administracji oraz  Nauki o Bezpieczeństwie) 

 

 Prof. dr hab. W. Czapliński jako przewodniczący komisji poinformował, że w ogłoszeniu 

konkursowym został położony nacisk na historię kultury i sztuki przede wszystkim w ujęciu 

projektów europejskich oraz spełnienie wymogu stanowiskowego o dyscyplinie naukowej, w 

której kandydat będzie prowadził badania: nauki o sztuce (75%) oraz nauki o polityce i 



administracji (25%);  Przewodniczący komisji poinformował członków Rady CE, że Komisja 

po zapoznaniu się z dokumentacją jednogłośnie stwierdziła, że mgr Dorota Jurkiewicz-Eckert 

zajmuje się polityką kulturalną Unii Europejskiej, międzynarodowymi stosunkami 

kulturalnymi w dużo większym wymiarze niż dr Iwona Grodź. Ponadto mgr Dorota 

Jurkiewicz-Eckert spełnia ww. wymóg i mieści się w dwóch dyscyplinach - nauki o sztuce i 

nauki o polityce i administracji. Natomiast kandydatka dr Iwona Grodź  nie spełnia 

powyższego kryterium i nie ma żadnego doświadczenia w dyscyplinie nauki o polityce i 

administracji. W związku z powyższym prof. dr hab. W. Czapliński poinformował, że z 

formalnego punktu widzenia taka osoba nie jest przygotowana do prowadzenia zajęć. W 

związku z powyższym, zostały przeprowadzone 2 głosowania w ramach Komisji 

Konkursowej. Pierwsze głosowanie dotyczyło odrzucenia kandydatury dr Iwony Grodź ze 

względu na niespełnienie wymogów formalnych. Drugie głosowanie dotyczyło zatrudnienia 

mgr Doroty Jurkiewicz-Eckert na stanowisku asystenta w grupie badawczo dydaktycznej na 

podstawie umowy o pracę na czas nieokreślony od 1 października 2022 r. 

 

Wyniki głosowania: 

Pyt. 1 ) 

Czy jest Pan/Pani za odrzuceniem kandydatury dr Iwony Grodź ze względu na niespełnienie 

wymogów formalnych. 

 

• Głosuję za: 6 (100%) 

• Głosuję przeciw: 0 (0%) 

• wstrzymuję się od głosu: 0 (0%) 

• Wstrzymuję się od głosu: 0 (0%) 

 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 6 

Liczba wypełnionych ankiet: 6 

 

Pyt. 2 ) 

Czy jest Pan/Pani za zatrudnieniem mgr Doroty Jurkiewicz-Eckert na stanowisku asystenta w 

grupie badawczo dydaktycznej na podstawie umowy o pracę na czas nieokreślony od 1 

października 2022 r. 

 

• Głosuję za: 6 (100%) 

• Głosuję przeciw: 0 (0%) 

• wstrzymuję się od głosu: 0 (0%) 

• Wstrzymuję się od głosu: 0 (0%) 



 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 6 

Liczba wypełnionych ankiet: 6 

 

W związku z powyższym, przewodniczący komisji prof. dr hab. W. Czapliński rekomenduje 

Radzie CE kandydaturę mgr Doroty Jurkiewicz-Eckert. 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski podziękował wszystkim członkom komisji za udział w 

pracach tejże komisji oraz zarządził głosowanie  w tej sprawie w Radzie CE, a jego wyniki 

przestawiały się następująco: 

Czy jest Pan/Pani za zatrudnieniem mgr Doroty Jurkiewicz-Eckert na stanowisku asystenta w 

grupie badawczo dydaktycznej na podstawie umowy o pracę na czas nieokreślony od 1 

października 2022 r. ?  

 Głosuję za: 11 (91,7%)  

 Głosuję przeciw: 0 (0%)  

 Wstrzymuję się od głosu: 1 (8,3%) 

 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 20 

Liczba wypełnionych ankiet: 12  

 

Punkt 2.  Regulamin CE 

 

Dr hab. K. Zajączkowski poinformował, że od 1 listopada 2022 r.,  na podstawie umowy o 

pracę na ½ etatu na stanowisku adiunkta w grupie badawczo-dydaktycznej będzie zatrudniony 

w CE dr hab. Markiyan Malskyy. Tym samym Rada CE będzie liczyła 12 samodzielnych 

pracowników naukowych. W tej sytuacji, gdyby został utrzymany dotychczasowy Regulamin 

CE,  prawdopodobnie trzeba by było przeprowadzić  kolejne wybory do Rady CE z grupy 

doktorów i studentów. Tym samym doszłoby do sytuacji, w której liczba członków Rady CE 

wynosiłaby tyle, co liczba pracowników CE. Po konsultacji z dr hab. A. Niewiadomskim, 

prof. ucz., (a więc osobą, która odpowiada za wszystkie kwestie legislacyjne na UW) dyrekcja 

podjęła decyzję o zmianie przepisów określających skład Rady CE. Celem zmiany jest 

dostosowanie  Regulaminu CE do Statutu UW i jednocześnie zapewnienie stabilności składu 

Rady CE. 

 

Dr hab. M. Grabowska, prof. ucz., poinformowała, że monitoruje skład Rady CE, tym 

bardziej w sytuacji, w której zwiększyła się liczba pracowników naukowych w jednostce. 

Zgodnie ze Statutem UW samodzielni pracownicy powinni stanowić nie mniej niż 60% 

składu Rady, a 40% zostaje do podziału na 3 grupy pracownicze: grupa administracyjno-



techniczna (nie  więcej niż 5% składu Rady CE), adiunkci - minimum 10% składu Rady CE, 

studenci - minimum 10% składu Rady CE. W związku z powyższym dr hab. M. Grabowska, 

prof. ucz., poinformowała, że ze względu na zwiększenie liczby samodzielnych pracowników 

naukowych w Radzie CE, realna zmiana w składzie Rady CE nastąpiłaby tylko w liczbie 

studentów -  zmniejszenie o 1 studenta. Dr hab. M. Grabowska, prof. ucz. poinformowała, że 

ww. zmiany  spowodują: 

- dostosowanie Regulaminu CE do Statutu UW, 

- nie będzie konieczności przeprowadzania ponownych wyborów,  

- utrzymanie mniejszej  liczby członków Rady CE, co ułatwia uzyskanie kworum. 

 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski poinformował wszystkich zebranych członków Rady CE, 

że sytuacja ta nie wpłynie na rolę i znaczenie studentów w Radzie CE. Dyrektor powiedział 

także, że rozmawiał z przewodniczącą studentów w Radzie CE, Panią Zuzanną Około-Kułak, 

o ww. sytuacji i wspólnie podjęli decyzję o zmniejszeniu o jedną osobę liczby  studentów w 

Radzie  CE.  

 

Pani Zuzanna Około-Kułak poinformowała członków Rady CE, że rozmawiała z dr hab. K. 

Zajączkowskim, o zmniejszeniu składu Rady CE o jednego studenta z i zapadło porozumienie 

w tej kwestii. Takie rozwiązanie  będzie korzystne  dla dalszego funkcjonowania Rady CE. W 

związku z powyższym odbyło się głosowanie w systemie Ankieter, a jego wyniki 

przedstawiały się następująco: 

 

Czy jest Pan/Pani za zmianą treści § 11 pkt. 2, ppkt a,b,d Regulaminu CE w celu ich 

dostosowania do treści obecnego Statutu UW ?  

 Głosuję za: 13 (100%)  

 Głosuję przeciw: 0 (0%)  

 Wstrzymuję się od głosu: 0 (0%) 

 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 20 

Liczba wypełnionych ankiet: 13  

Dyrektor poinformował, że jeśli głosowanie zakończy się pozytywnie, to protokół oraz 

zmiany w Regulaminie CE zostaną przekazane do Przewodniczącego Uczelnianej Komisji 

Wyborczej dr hab. A. Niewiadomskiego, prof. ucz, który przekaże sprawę do JM Rektora 

UW. 



Punkt 3. Rekrutacja na studia na kierunku Europeistyka II stopnia 

Dr M. Pacek poinformowała zebranych członków Rady CE, że w I turze rekrutacji na studia 

na kierunku Europeistyka II stopnia wzięło udział 47 studentów, a w II turze - 17 

kandydatów.  Ostatecznie studia na kierunku Europeistyka II stopnia podejmie 30 studentów. 

 

Punkt 4. Projekty badawcze realizowane przez CE (grant MSZ, deinstytucjonalizacja,  

współpraca z Niemieckim Instytutem Historycznym) 

 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski poinformował zebranych członków Rady, że CE realizuje 

obecnie trzy projekty. Dwa projekty finansowane są ze źródeł zewnętrznych, czyli grant MSZ 

oraz grant dotyczący deinstytucjonalizacji pod kierunkiem prof. dr hab. K. Jasieckiego. Dr A. 

Chmielewskiej udało się z kolei nawiązać współpracę z Niemieckim Instytutem 

Historycznym. Współpraca ta układa a się bardzo dobrze. W tę współpracę zostali także 

włączeni studenci CE. 

Punkt 5. “Studia Europejskie – Studies in European Affairs”  

Dr A. Adamczyk, Redaktor naczelny kwartalnika “Studia Europejskie – Studies in European 

Affairs”, poinformował, że CE UW otrzymało 2 granty na rozwój czasopisma. Pierwszy grant 

został otrzymany z MEiN pt. ,, Rozwój Czasopism Naukowych”,  RCN/SP/0578/2021/1, a 

drugi grant to grant uniwersytecki, finansowany również ze środków MEiNw ramach 

programu „Inicjatywa Doskonałości - Uczelnia Badawcza”. Celem dofinansowań jest rozwój 

i wzmocnienie czasopisma w wymiarze regionalnym, międzynarodowym, merytorycznym 

oraz jakościowym. Efektem grantów ma być m.in. większa rozpoznawalność czasopisma, 

umiędzynarodowienie, czyli większa liczba autorów zagranicznych oraz zwiększenie cytowań 

czasopisma. Dyrektor poinformował, że CE dodatkowo otrzymało od Prorektora ds. badań, 

prof. dr hab. Zygmunta Lalaka trzecie dofinansowanie w postaci mini-grantu. Dodatkowo CE 

pozyskało dwóch sponsorów, którzy będą współfinansować poszczególne numery 

kwartalnika “Studia Europejskie – Studies in European Affairs”. Wszystko to pozwala 

zabezpieczyć finansowanie kwartalnika na obecny oraz przyszły rok. Kwartalnik “Studia 

Europejskie – Studies in European Affairs” ubiega się również o 100 pkt w MEiN. 

 

Punkt 6. Sprawy dydaktyczne - europeistyka, studia niestacjonarne (zaoczne) 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski poinformował, że Uczelniana Komisja Studencka 

zaakceptowała plany CE dotyczące studiów zaocznych. Dyrektor, dr A. Ogonowska 

poinformowała, że przed wakacjami został wysłany wniosek do Komisji Senackiej, który 

przeszedł przez pierwszą wstępną i formalną kontrolę. Dyrekcja CE jest w trakcie 

oczekiwania na uwagi merytoryczne Komisji Senackiej, po czym rozpocznie prace nad 

uchwałą rekrutacyjną. 

 

Punkt 7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

Punkt 8. Wolne wnioski 



- brak 

 

Protokołowała: 

mgr Sylwia Stępniak 

 


